
Referat fra bestyrelsesmødet 22. oktober 2016. 

Afbud fra René 

 

Punkt 1 - økonomi: Saldoen er i plus. 

Punkt 2 – grøfter ved Nordmarken og Duevænget: Forsyningen og RKSK 

kommune betaler hele udgiften til etablering af grøfter ved Nordmarken og 

Duevænget. Det årlige vedligehold, som grundejerforeningen står for, vil ske 

med mejekurv. Vi forventer ikke vedligehold de første 2-3 år. 

Punkt 3 - skiltning: Infoskilte skal op så hurtigt som muligt.  De placeres ved 

legepladserne. 

Punkt 4 – de fældede poppeltræer: Flemming får opgaven med at smøre 

rodstødene på de fældede poppeltræer. 

Punkt 5 – nøgler til skuret Nordmarken: Hele bestyrelsen, Flemming Røn 

og Aktiv Leg har/får nu nøgle. 

Punkt 6- stiernes grus: Der mangler fortsat grus ved stien ved Falenvej, en 

opgave som Høj forlængst skulle have løst. Flemming er villig til at klare denne 

opgave og bruge noget af det grus, der ligger ved den lukkede kanal, hvor 

gruslaget er alt for tykt.  

Flemming bliver også tilbudt at klippe læbælterne og genplante de udgåede 

buske ved kanalen. 

Punkt 7: Jordvolden ved svævebanen forhøjes. Flemming bliver sat på 

opgaven. Der er foretaget inspektion af hoppepuden. 

Hoppepudens åbningstider ændres til kl. 10 – 17 ved skift fra sommertid, altså 

søndag den 30. oktober. Der kommer nyt skilt op og urets indstilling ændres.  

Punkt 8: Nabohjælp endnu engang – ved 4 tilmeldte pr. vej kan vi få skilte fra 

Nabohjælp. 

 


